

Frankfurt, 04.08.2026

New EU Packaging and Packaging Waste Regulation EU 2025/ 40 (PPWR)

Neue Verpackungs-Richtlinie EU 2025/ 40 (PPWR)

Dear valued Customer,

Thank you for your interest in KION compliance with the European Union Packaging and Packaging Waste Regulation (EU 2025/40, PPWR).

The PPWR, which will apply from 12 August 2026, aims to promote more sustainable packaging practices across the European Union by reducing packaging waste, restricting hazardous substances in packaging materials, and supporting the transition to a circular economy through enhanced recyclability requirements.

As the regulation is introduced in phases, new requirements relating to packaging information, documentation, sustainability, and labelling will become applicable over time.

KION is fully committed to meet all applicable PPWR requirements. We are actively preparing for the implementation of the first obligations taking effect from 12 August 2026 and have the necessary processes to provide our customers with the required packaging compliance information and documentation, if requested.

An unsere geschätzten Kunden,

Gerne informieren wir Sie hiermit zur Umsetzung der EU-Verpackungsverordnung VO 2025/40/EU (Packaging and Packaging Waste Regulation) (PPWR).

Die PPWR, die ab dem 12. August 2026 gelten wird, zielt darauf ab, nachhaltigere Verpackungspraktiken in der gesamten Europäischen Union zu fördern, indem sie Verpackungsabfälle reduziert, gefährliche Stoffe in Verpackungsmaterialien beschränkt und den Übergang zu einer Kreislaufwirtschaft durch verbesserte Anforderungen an die Recyclingfähigkeit unterstützt.

Die PPWR und damit verschiedene neue Anforderungen für Information, Dokumentation, Nachhaltigkeit und Kennzeichnung werden in aufeinanderfolgend Phasen eingeführt.

KION engagiert sich vollumfänglich, alle anwendbaren PPWR-Anforderungen zu erfüllen. Wir bereiten uns aktiv auf die Umsetzung der ersten Verpflichtungen vor, die ab dem 12. August 2026 in Kraft treten, und verfügen über die notwendigen Prozesse, um unseren Kunden auf Anfrage die erforderlichen

KION GROUP AG

Thea-Rasche-Strasse 8
60549 Frankfurt am Main
Germany

Postfach 75 01 65
60531 Frankfurt am Main

Phone +49 69 20 110 0

info@kiongroup.com
www.kiongroup.com

Registered Office

Frankfurt am Main
Court of Registration
Frankfurt a.M., HRB 112163

VAT No. DE 815429496

Chairman of the Supervisory Board

Dr. Mohsen Sohi

Executive Board

Dr. Richard Robinson Smith
(CEO),
Christian Harm,
Valeria Gargiulo,
Andreas Krinninger,
Ching Pong Quek,
Hans Michael Larsson



Page 2

All our teams are working closely together and engaging with our suppliers to collect the relevant data, ensure regulatory compliance, and implement effective packaging solutions that support both legal requirements and sustainability objectives.

We appreciate your trust in KION and its brands and value our continued partnership. We remain committed to providing compliant, high-quality products and services while supporting our customers in meeting evolving regulatory requirements.

Informationen und Dokumente zur Verpackungskonformität bereitzustellen.

Alle unsere Teams arbeiten eng zusammen und stehen im Austausch mit unseren Lieferanten, um die relevanten Daten zu sammeln, die Einhaltung regulatorischer Anforderungen zu gewährleisten und effektive Verpackungslösungen umzusetzen, die sowohl gesetzliche Anforderungen als auch Nachhaltigkeitsziele unterstützen.

Wir wissen Ihr Vertrauen in KION und seine Marken zu schätzen und legen Wert auf unsere kontinuierliche Partnerschaft.

Wir bleiben bestrebt, konforme, qualitativ hochwertige Produkte und Dienstleistungen bereitzustellen und unsere Kunden bei der Einhaltung sich entwickelnder regulatorischer Anforderungen zu unterstützen.

Sincerely,

p.p.a. Mark Grosse
EVP Global Procurement

i.V. Benjamim Birck
SVP Quality CTO